
Uradne vesti c. kr. kmetijske družbe 
kranjske. 

Seja glavnega odbora dne 4. decembra 1887. 
Posvetovanje je vodil družbeni predsednik gospod 

Gustav grof Thurn, navzoči so bili g. podpredsednik 
Jos. Fr. Seunig, odborniki gg. Kastelie, baron Laza-
rini, Lenarčič, Murnik, Povše, Robič, Witschtl in 
tajnik g. Gustav Pire. 

Predsednik grof Thurn izroči podpredsedniku J. 
Fr. Seunig-u viteški križ Fran Josipovega reda, ka
terega mu je milostno podelil presvetli cesar ob petin-
dvajsetletnici, odkar je odbornik družbeni. Predsednik 
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prosi gosp. Seuniga, da blagovoli še nadalje delovati 
v prid družbi in deželi na korist. 

Glavni odbor pooblasti gospoda predsednika da 
izreče gospodu ritmajstru Wildu zahvalo za izvrstno 
sodelovanje v konjarskem odseku. 

Odbornik g. Murnik poroča v imenu odseka za 
splošne reči o prošnji do deželnega zbora za povišanje 
letne redne podpore. Glavni odbor odobri predloženo 
prošnjo. 

Tajnik Pire predlaga v imenu živinarskega od
seka, da se posvetovanje o sklepih občnega zbora, ki 
velijo, naj se priredita živinski razstavi v Ribnici in 
Vipavi odloži za toliko časa, dokler bode rešena prošnja 
za podporo, ki je vložil jo odbor do deželnega zbora. 
Predlog se sprejme. 

Tajnik Pire predlaga v imenu živinarskega od
seka, da družba priredi letošnjo pokrajinsko živinsko 
razstavo v Logatcu in da glavni odbor izreče gospodu 
logaškemu glavarju dr. Russu zahvalo za njegovo de
lovanje kmetijstvu v korist. Predlog se sprejme, in 
glavni odbor izrazi veselje svoje nad tem, da hoče 
okrajni zastop logaški sam tudi denarno pripomoči k 
temu podjetju. 

Odbornik g. Povše poroča v imenu živinarskega 
odseka o vlogi, ki naj jo glavni odbor odpošlje do de
želnega odbora, da se postava za povzdigo živinarstva 
tako prenaredi, da so občine zavezane imeti dobre ple
menske bike. Nasvetovano vlogo glavni odbor odobri 
in sklene jo predložiti deželnemu odboru. 

Odbornik g. Povše predlaga v imenu živinarskega 
odseka, naj glavni odbor ne podpira prošnje občine mo-
zelske, ki prosi c. kr. kmetijsko ministerstvo, da ji 
dovoli prevzeti subvencijskega bika za polovico cene. 
Odvrnitev prošnje se utemeljuje, da je itak državna 
podpora zelo majhna, da so druge občine, ki so tudi 
to prosile, pa bile odvrnene, še revnejše, in da se biki 
sploh ne prodajajo dosti draže kot za polovico cene. 
Glavni odbor sprejme ta nasvet. 

Prošnje šolskega vodstva v Cerknici za nekaj 
sadnega drevja ne usliši glavni odbor zato, ker nima 
takega drevja nič na razpolaganje. 

Odbornik g. Povše predlaga, naj družba posreduje 
kmetovalcem o nakupu čistega deteljnega semena. Po 
daljši razpravi sicer umakne g. Povše predlog svoj, 
sprejme se pa predlog g. Murnika, ki slove: Posredo
vanje za nakup deteljnega semena in sploh semena se 
v principu sklene, a ker je v to svrho potrebna de
narna podpora, počakati je rešitve prošnje, ki jo je 
vložil glavni odbor do deželnega zbora. 

Za nove ude so sprejeti od glavnega odbora gg. 
Franc Zakrajšek, duh. pomočnik v Postojini, 
Franc Jereb, posestnik v Zaplani, 
Franc Petkovšek, posestnik v Zaplani, 
Josip Jurca, posestnik na Vrhniki, 
Franc Korenčan, posestnik na Vrhniki, 
Franc Kolbe, c. kr. poštar na Vačah, 
Dr. Marinko, c. kr. gimn. profesor v Rudolfovem, 

Franc Kastelic ml., trgovec v Kandiji, 
Josip Jaklič, župnik v Dolenji vasi, 
Anton Mikuš, trgovec v Ljubljani. 


